
                                           
 

 

 

 
 

ACTA RESUM DE LA REUNIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL CONSELL DE 
GESTIÓ I PARTICIPACIÓ DE CALELLA,  DEL DIA 19 DE JU LIOL DE 2021 
 
ASSISTENTS: 
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Pau  Lladó 
 
Vocals, per part del Consell: 
Sr. Josep Mª Sàbat 
Sr. Bertrand Hallé 
Sra. Teia Galí 
Sra. Lluïsa Bonal 
Sra. Eulàlia Olivé 
 
Delegacions de vot: 
 
Sr. Javier de Andrés delega el vot en Eulàlia Olivé 
Sr. Francesc Vaqué certificat que el seu vot és negatiu 
 
Excusen la seva presència: 
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Joan Vigas 
Sr. Jordi Oliver 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament: 
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia: 
 
1) Explicació i votació del pressupost de càmeres d ’ambient a càrrec de la partida 
específica del nucli 
 
S’inicia la reunió telemàtica via Zoom a les 19:05h seguint l’ordre del dia: 
 
Explicació: 
 
El motiu de la urgència en la convocatòria és que l’empresa que ens instal·la les càmeres 
ve aquest estiu a fer la col·locació de les càmeres ja previstes i si s’inclouen aquestes 
no s’hauria d’assumir el cost d’instal·lació des de la partida específica. 
 

- Són 4 càmeres d’ambient amb les següents ubicacions Portbo, Canadell, Casa 
Rosa i el final del carrer dels Forcats.  

- Són d’alta resolució i rodones perquè van girant per agafar més radi d’acció. 
- Graben 24 hores al dia i són monitoritzades des de la Comissaria de Policia 

Local.   
- Tenen un radi de 200 metres de radi i fan un gir de 360 graus. 



                                           
 

 

 

- Van senyalitzades perquè és obligatori, cada pal porta un router perquè han 
d’anar connectades a internet per emetre la imatge a Comissaria. 

-  
Les quatre càmeres amb el pal, el router, el swich i els cartells obligatoris tenen un cost 
de 13.266,44 euros IVA inclòs. L’empresa estudia la zona i li expliquem la necessitat i 
en base això, fan estudi de quina és la millor ubicació i que pugui tenir una utilitat real 
en els seus 360 graus. El punt exacte on es col·locaran no el tenim encara perquè no 
hem fet l’encàrrec. La instal·lació quedaria assumida amb el paquet de càmeres que ja 
s’han de col·locar. 
 
En quant als dubtes exposats via correu electrònic, no és possible que cap entitat tingui 
accés a les imatges d’aquestes càmeres perquè la llei no ho permet. Només hi poden 
tenir accés des de Policia perquè són càmeres per la seguretat ciutadana i són els que 
tenen competència en aquesta matèria (botellons, delictes, robatoris, aldarulls, etc). 
 
Si es votés a favor, el regidor ho portaria a la comissió per ja aprovar-ho en Ple, ja que 
com que són càmeres en via pública han d’estar 15 dies en exposició pública, juntament 
amb la resta de càmeres previstes.  
 
Per tant, en tres setmanes podria venir l’empresa a col·locar les càmeres. 
 
Obrim torn de paraula per a què es pugui resoldre qualsevol dubte: 
 

- Sr. Hallé: les càmeres estan controlades per la policia i vol saber si es poden 
orientar des de comissaria, si tenen control remot. Sí, es pot fer. Davant del 
panell de càmeres hi ha un agent de policia i totes les imatges queden gravades 
i tenen validesa legal.  

- Sr Hallé, proposa posar una càmera més. Proposa posar la cinquena a la platja 
del Calau.  

El pressupost de 5 càmeres és de 17.430,05€, com que hi ha molta extensió s’ha de 
mirar si amb 4 n’hi ha prou.  

- Josep Mª pensa que al Calau no és necessari perquè amb la del Portbo ja 
s’abarquen prou metres.  

- Eulàlia Oliver proposa posar la cinquena a la zona dels Burricaires per veure la 
zona de Port Pelegrí, perquè la gent anirà a les zones no videovigilades. 

 
Abans de la col·locació es comentarà amb els membres per a què ens donin el seu 
parer. 
 
Votacions: 
 
A favor de col·locar les 5 càmeres 5 vots (Eulàlia Olivé, Javier de Andrés (en base la 
delegació de vot a Eulàlia Olivé), Bertrand Hallé, Teia Galí i Josep Mª Sàbat). 
 
Els membres volen saber perquè la Lluïsa Bonal s’absté de votar. Ella creu que és millor 
més vigilància. No és possible perquè no hi ha més efectius a disposició. 
 
La sra. Bonal no vota no però s’absté perquè no té clar el motiu pel qual s’han de posar 
càmeres. Respecte a la intimitat de les persones li genera dubtes. A més creu que és 
una competència municipal que no tenen  perquè assumir els veïns. Es recorda que la 
partida específica surt també de les arques municipals.  



                                           
 

 

 

La resta de membres opinen que tothom té la seva pròpia visió.  
 

- 5 Vots a favor: Eulàlia Olivé, Javier de Andrés (en base la delegació de vot a 
Eulàlia Olivé), Bertrand Hallé, Teia Galí i Josep Mª Sàbat.  

- 1 vot en contra de Francesc Vaqué 
- 1 abstenció per part de Lluïsa Bonal 

 
Per tant, queda aprovada la despesa per majoria de vots. 
 
Es remetrà amb el vídeo de la reunió i la present acta la ubicació proposada per 
l’empresa. 
 
 
A les 19.45h finalitza la sessió extraordinària del Consell de Gestió i Participació de 
Calella . 


